



AFS

Year Exchange Program Scholarship

Program Info

- Immerse in a foreign language environment for 10 months, study at a local secondary school and live with a host family
- Usually depart in August - September and return in June - July next year
- Suitable for Hong Kong students aged 15 - 18.5

Scholarship Eligibility

- Be selected for AFS Year Exchange Program
- Good grades and conduct, passionate in intercultural learning
- Recipient of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or School Textbook Assistance (TA) or Working Family Allowance (WFA)

Please use the below QR code to apply on or before **31 December**. Selected students are going to receive up to **full scholarship** to join AFS Year Exchange Program!

Funded by



香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust
同心同步同進 RIDING HIGH TOGETHER

Why AFS?

- Non-profit organization with education as objective
- Live in safe local community with strong support volunteer network and 24-hour emergency contact number
- Focus on operating exchange programs since 1914
- Numerous exchange country choices offered by 60 global offices
- International organization with 500,000+ global alumni
- 4000+ Hong Kong students joined the program

Learn More





AFS

一年海外交流計劃 經濟援助獎學金

交流計劃簡介

- ▷ 在全外語環境生活10個月，入讀外國當地中學，入住接待家庭
- ▷ 交流生通常於8-9月出發，翌年6-7月回港
- ▷ 適合15-18.5歲的香港學生參加

獎學金申請資格

- ▷ 成功通過甄選參加AFS一年交流計劃
- ▷ 學業成績、操行良好及對跨文化學習有濃厚興趣
- ▷ 綜合社會保障援助計劃、學校書簿津貼計劃或在職家庭津貼計劃的領取人

有意申請者請在**12月31日**或之前使用右下角二維碼前往AFS網站，了解詳情及報名。
成功通過甄選的學生最高可獲**全額獎學金**，參加AFS一年交流計劃！

捐助機構



香港賽馬會慈善信託基金
The Hong Kong Jockey Club Charities Trust
同心·同步·同進 RIDING HIGH TOGETHER

為何選擇AFS?

- ▷ 非牟利機構不以營利為目標，更專注於學生教育
- ▷ 於安全的本土社區生活，設有強大支援義工網絡及24小時緊急熱線
- ▷ 於1914年成立，百年來專注營運中學生交流計劃，經驗豐富
- ▷ 全球60間分會，交流國家選擇眾多，包括非英語國家
- ▷ 國際知名機構，全球500,000+舊生
- ▷ 至今4000+香港學生曾參加計劃

了解詳情

